

暑期夏令营

坦帕湾中文学校暨佛罗里达中华文化中心将在2014年6月-7月开设暑期夏令营。暑期夏令营以中文课程及中国文化学习为特色，辅之以室内运动、手工制作等活动，以减轻家长照顾孩子的负担，给学生提供交友、娱乐的机会，同时也能寓教于乐，丰富学生的暑期生活。

- 1、地址：佛罗里达中华文化中心。13367 N 56th St, Tampa FL, 33617
- 2、时间：6月9日-6月20日（2周，周一至周五），8:00AM-5:00PM。
6月23日-7月3日（2周，周一至周五），8:00AM-5:00PM。
- 3、学生年龄：5-14周岁，K-8年级。
- 4、收费：\$100/1周或\$190/2周（只接受个人支票或现金），临时需要也可\$30/1日。
- 5、课程设置：上午包括中文学习，英语学习和家庭作业及自由活动时间。下午有手工制作时间，乒乓球活动时间和自由活动时间。按年龄及自由组合的方式分3组轮换进行。
中文及乒乓球有老师指导。
手工包括剪纸、十字绣、钩针编织等，学生也可作拼图、简笔画等。
自由活动时间可玩自带游戏机、看中文动画片等。夏令营将提供电视，电子游戏机，中国象棋，国际象棋，五子棋，跳棋，扑克等游戏。
- 6、老师：1-2名全职老师负责指导、监督、帮助学生。另有高中志愿者协助老师。
- 7、学生自备午餐。周五中午聚餐。
- 9、报名联系方式：电邮：admin@tampabaychineseschool.com。名额有限，欲报从速。请在4月15日前Email报名，以保证有位置。咨询联系人：孙梅，手机813-713-7322。

Chinese Summer Camp Program

Tampa Bay Chinese School and Florida Chinese Culture Center will offer a Summer Camp Program focusing on Chinese language and Chinese culture study for K-8th grade students from June to July of 2014. During the summer camp, the students will have the opportunity to have Chinese culture emersion by crafts, Ping Pong, movies, and Chinese games. By choosing from 2-week per session program or staying in the program for multiple sessions, the students will surely learn, play, make friends and have fun for the summer!

1. Camp Address:
Florida Chinese Culture Center
13367 N 56th St, Tampa FL, 33617
2. Camp Time:
06/9/2014-06/20/2014, 2-week camp, 8:00AM-5:00PM
06/23/2014-07/03/2014, 2-week camp, 8:00AM-5:00PM
3. Students Age Requirement:
5 – 14 years old (K-8th grade)
4. Camp Fee:
\$190/2-week session (or \$100/week). Single day admission: \$30/day. Personal check or cash only.
5. Camp Schedule:

Morning: Chinese lesson, English reading/ homework, and free time.

Afternoon: crafts, Ping Pong and free time. The students will be grouped by age and the students' choice.

The crafts will include paper cut, cross stitch, crochet and knitting, paper coloring and crayon drawing, etc.

The students can play digital games, watching Chinese cartoons and movies. The camp will provide TV, Chinese chess, chess, backgammon, and pokers.

6. Instructor: 1-2 full-time instructors plus 2-3 high school student volunteers.
7. Lunch: The students will bring their own lunch on Monday- Thursday. Friday is "pizza" day.
8. Registration and Contact:

Email: admin@tampabaychineseschool.com

Please email to secure your spot before 4/15/2014.

For questions, please contact Mei Sun at 813-317-7322 (cell).